

ORDERS OF REFERENCE

Monday, May 31, 1982

ORDERED,—That a Special Committee, consisting or, notwithstanding any Standing Order, 20 Members, to be named at a later date, be appointed to consider the Standing Orders of the House and procedure in both the House and its committees;

That the Committee be authorized to include in its interim and/or final reports drafts of proposed permanent or temporary Standing Orders drawn to give effect, if concurred in by the House, to any permanent or temporary change or changes proposed by the Committee; and

That the Committee have all the powers granted to Standing Committees by Standing Order 65.

ATTEST:

Thursday, June 17, 1982

ORDERED,—That the Members of the Special Committee on Standing Orders and Procedure be Messrs. Baker (*Nepean—Carleton*), Blaikie, Collenette, Cousineau, Cullen, Daudlin, Deans, Dionne (*Northumberland—Miramichi*), Epp, Herbert, Huntington, Lachance, Lefebvre, Lewis, Mayer, McGrath, Reid (*Kenora—Rainy River*), Simmons, Smith and Thacker.

ATTEST:

ORDRES DE RENVOI

Le lundi 31 mai 1982

IL EST ORDONNÉ,—Que soit constitué un comité spécial qui, par dérogation à tout article du Règlement, sera composé de 20 membres dont la nomination se fera plus tard, et sera chargé d'examiner le Règlement de la Chambre des communes et la procédure suivie tant par la Chambre que par ses comités;

Que ce comité soit autorisé à inclure dans ses rapports provisoires et/ou final le projet des articles permanents ou provisoires qu'il proposera d'ajouter au Règlement afin de donner effet à tout changement permanent ou provisoire prévu dans ces articles, si ceux-ci sont approuvés par la Chambre; et

Que le comité ait tous les pouvoirs que l'article 65 du Règlement confère aux comités permanents.

ATTESTÉ:

Le jeudi 17 juin 1982

IL EST ORDONNÉ,—Que les membres du Comité spécial chargé d'examiner le Règlement et la procédure soient MM. Baker (*Nepean—Carleton*), Blaikie, Collenette, Cousineau, Cullen, Daudlin, Deans, Dionne (*Northumberland—Miramichi*), Epp, Herbert, Huntington, Lachance, Lefebvre, Lewis, Mayer, McGrath, Reid (*Kenora—Rainy River*), Simmons, Smith et Thacker.

ATTESTÉ:

Le Greffier de la Chambre des communes

C.B. KOESTER

The Clerk of the House of Commons